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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301735047 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Adple Marketing Limited 
2708 Prosperity Place, 6 Shing Yip Street, Kuwn Tong, 
Hong Kong 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

HONG KONG INTELLECTUAL PROPERTY AGENT LIMITED 
10TH FLOOR, TAK SING ALLIANCE BUILDING, 
NO. 115 CHATHAM ROAD SOUTH, TSIMSHATSUI, KOWLOON, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

The applicant claims the colours dark green, light 
green, dark orange and light orange as elements of 
mark "B" in the series. 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

35 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

02-02-2011 

 
申請人擬修訂類別 35 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35 to read as follows: 
類別 Class 35 
Advertising; advertising agents; backdrop advertising; billboard advertising; bus 
advertising; advertising by decoration of event sites; advertising by decoration of 
shop windows; organizing advertising events; marketing; minibus advertising; outdoor 
media advertising; arranging of publication of publicity texts; advertising project 
management; taxi advertising, tram advertising; event management (business management 
services); organization and decoration of booths (advertising services); venue 
decoration (advertising services); advertising and promoting by gifts and premiums; 
none of the aforesaid services include the dissemination of advertising material for 
others via computer networks or global communication networks, the arranging and 
conducting of commercial, trade and business exhibitions, trade shows, business 
seminars and business conferences in the fields of computers, computer software, 
computer peripherals, consumer electronics, online services, information technology, 
multimedia products, music, entertainment and publishing, and digital content and 
applications, retail store services and retail services provided via Internet in the 
fields of computers, computer software, computer peripherals, consumer electronics, 
multimedia products and digital content and applications. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 301804798 
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Application No.: 
[540] 商標： 

Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

INNOVATION SOLAR LIMITED 
香港 灣仔軒尼詩道１號 熙信大廈１７樓１７０２室 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

港聯國際知識產權代理有限公司 
香港 
九龍土瓜灣旭日街 15 號 
順煒工業大廈 10 樓 A 室 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

不適用 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

7, 9 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

08-07-2011 

 
申請人擬修訂類別 7, 9 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 7, 9 to read as follows: 
類別 Class 7 
風力動力設備，風力發電設備，風力機和其配件，水力動力設備，水力發電機和馬達，電流發電
機，發電機，緊急發電機，全部只與太陽能發電用途相關。 
 
類別 Class 9 
電纜中繼線套筒，電線，電源材料(電綫、電纜)，同軸電纜，變壓器，變壓器(電)，表面覆有帶電
導體的玻璃，單晶矽，電纜接頭套，多晶矽，接綫盒(電)，控制板(電)，逆變器(電)，配電控制臺
(電)，配電盤，車輛電力蓄電池，車輛用蓄電池，電池，電池充電器，電池極板，電池瓶，電池鉛
板，電池箱，電力蓄電池，對陰極，高壓電池，手電筒電池，太陽能電池，袖珍燈用電池，蓄電
池，蓄電池箱，蓄電瓶，陽極，陽極電池，陰極，陰極反腐蝕裝置，原電池，照明用電池。 
 
 

 


